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2006-ban, majd 2007-ben a perkátai polgárok szavazatukkal megtisztelve 

polgármesterré választottak, és Perkátát egy új irányba állították. Fiatal korom ellenére bíztak 

bennem, illetve a velem közösen induló képviselőjelöltekben. A nagy horderejű döntéseink 

mindegyikéről kiderült, hogy életképes és a falu javát szolgáló változtatások voltak. A 

pályázatírás, a faluüzemeltetés munkacsoporttá szervezése és a kötvénykibocsátás teremtette 

meg az alapját az elmúlt évek eredményeinek, de ez kevés lett volna, ha nem dolgoznak sokan 

az eredmények eléréséért, a projektek megvalósításáért. Köszönettel tartozom mindazoknak, 

akik ezért dolgoztak, a hivatal munkatársainak, pedagógusoknak, gazdaságisoknak, 

egészségügyi dolgozóknak és civileknek. 

5 km új út és járdák építése, 2 utca felújítása, az orvosi rendelő és fogorvosi rendelő 

felújítása, az Egészségügyi Szűrővizsgálati Hét, a hamarosan kezdődő szociális központ 

felújítása mind a lakosság jobb ellátását szolgálja. Az iskolai felújítások, a nyílászárócsere, az 

óvodai fűtéskorszerűsítés és az új óvoda akadálymentesítése, a pedagógusok képzése, a 

folyamatban levő pályázatok és eszközbeszerzések (160 tanulói laptop, digitális táblák) mind 

a magasabb színvonalú oktatást tudják Perkátán elősegíteni. A parkok, ligetek építésével 

szebbé tettük a falut, hamarosan elkezdődik a sétány építése. Újra bevezettük a perkátai 

felsőoktatási hallgatók támogatását, a Bursa Hungaricát. Létrehoztuk a közterületek 

gondozására a faluüzemeltetési csoportot. Maximalizáltuk a szociális és oktatási társulásokon 

keresztül lehívható állami támogatásokat. Rendőrségi irodát hoztunk létre, hogy a 

közbiztonság erősödjön, most már 3 rendőr szolgál Perkátán. Támogattuk a civil 

szervezeteket, pezsdítve a közösségi életet, hogy rendezvényeket tudjanak szervezni. A 

gazdasági válság idején, munkahelyeket hoztunk létre, még a tsz-ből elbocsátottakból is 

vettünk fel. Csökkentettük az iparűzési adó mértékét a perkátai vállalkozások támogatására. A 

PÖPÉ-s képviselőjelöltek 2002 óta nem vették fel tiszteletdíjukat, hogy könnyítsék a falu 

helyzetét, majd ők a 2007-es győzelem után eltörölték a tiszteletdíjat. 

Megkezdett út elején vagyunk, tovább kell dolgoznunk, számtalan feladatunk van: a 

vízelvezető rendszer teljes felújítása, az útépítések folytatása, a Kastély és kertje teljes 

felújítása és hasznosítása, önkormányzati bérlakásprogram, a tömegközlekedés javítása, 

bölcsőde létrehozása egyben az óvoda bővítése, a kulturális lehetőségek bővítése, 

munkahelyteremtő beruházások és ipari terület létrehozása. Ezeken a területeken kell 

előrelépnünk, mindegyikkel foglalkoztunk, némelyikben pályázatot is adtunk be, de tovább 

kell dolgoznunk megvalósításukért. Többségük az állami szerepvállaláson is múlik, 

kapcsolatainkat a falu érdekében kell hasznosítanunk. Ha munkával elért megoldásokat 

szeretnének, ha a megkezdett út folytatását szeretnék, akkor kérem a választáson támogassák 

a velem közösen PÖPE vagy PÖPE-FIDESZ-KDNP színekben induló jelölteket! 


